
L«alcaldessa de Vilob� diu que el parc infantil de Salitja es

far�

Guillem demana als pares i mares que el reclamen que es posin d'acord

amb les associacions del poble

VILOBê D'ONYAR | J. VERA

L'alcaldessa de Vilob� d'Onyar, Olga Guillem, va assegurar ahir a trav�s d'un comunicat que els gronxadors a la

poblaci� de Salitja seran una realitat en els propers dies, tal com ja va prometre durant la campanya electoral de

les eleccions municipals del passat mes de maig. Ara b�, va instar el colálectiu de pares i mares que en reclamen

la seva instalálaci�, i que dijous van presentar una inst�ncia al consistori, que es posin d'acord amb les dues

associacions que hi ha en aquesta poblaci�, ja que discrepen respecte de la ubicaci�.

Guillem va explicar que dos regidors de l'equip de govern responsables d'aquesta poblaci�, concretament,

Merc� Sais i Joan Vinyolas, s'han reunit diverses vegades amb els responsables d'aquests dos colálectius. Tan

�s aix� que f ins i tot, els responsables d'aquestes dues associacions del poble de Salitja van poder par ticipar en

la tipologia de gronxadors que s'hi havien d'instalálar durant el proc�s de selecci� d'aquest mobiliari, segons el

govern municipal.

Segons va explicar Guillem, doncs, sembla que el que no acaba d'estar clar �s la ubicaci� ja que tant els

responsables de la comissi� de la Festa Major i els de la Fira de la Botifarra Dol�a no veuen amb bons ulls la

ubicaci� proposada pels pares, ja que aix� afectaria l'espai on s'instalála el bar i la carpa per la Festa Major

d'aquest poble. L'alcaldessa va assegurar que l'equip de govern est� predisposat a reunir-se amb totes les par ts

implicades per intentar arribar a una soluci� f inal i que el parc es faci.
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